
Beantwoording vraag PvdA, raad 6 oktober 2020: 

Naar aanleiding van:
20-10-06 B11 Afschrift brief Ministerie van BZK iz Brandveiligheid gevels

 Kun je mij vertellen hoe het hiermee staat in Overbetuwe? Kunnen we ergens een 
overzicht en/of informatie vinden?  

De burgemeester heeft toegezegd dat hier een schriftelijke reactie op zou komen. Zie 
hieronder voor de reactie van de brandweer:

Bijna 2 jaar geleden heeft VGGM in haar verzorgingsgebied de omgeving geschouwd naar 
woon-, logies gebouwen die een verblijfsvloer hebben hoger dan 20 meter boven het 
maaiveld met een mogelijke brandgevaarlijke buitengevel. Hieruit is gebleken dat gemeente 
Overbetuwe niet over deze gebouwen beschikt. Alle gemeentebesturen zijn hierover 
geïnformeerd door ons. 


